
Energietips De beste tips om energie 
én geld te besparen

Hulp nodig? 



Verwarming

Houd tussendeuren dicht. 

Zet de verwarming 
1 graad lager. 

Doe de verwarming in de 
slaapkamers uit.

Doe de gordijnen ’s avonds 
dicht .

Zet 1 uur voordat u naar bed 
gaat de verwarming op 
15 graden.

Een warmtepomp en 
vloerverwarming? Houd de 
temperatuur dan gelijk.

Zet geen meubels tegen de 
verwarming. Hang er ook 
geen gordijnen voor.  
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Warm water

Apparaten

En ook nog: 

Douche zo kort mogelijk. 

- Doe een tweede koelkast weg.
- Gebruik geen droger.
- Vaatwasser op ecostand. 

Gebruik alleen LED-lampen.

Zet apparaten helemaal uit. 
Trek opladers uit het 
stopcontact. 

Gebruik radiatorfolie en zo 
nodig een radiatorventilator.

Zet de hendel van de kraan op 
de koude stand (blauw)
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LED

Samen € 340 per jaar

€ 150 per jaar
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€ 225 per jaar

Samen € 170 per jaar

€ 100 per jaar
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Goed luchten 

Open vuur in huis 

De CV-ketel uitzetten

Kijk uit met gevaarlijke warmte- 
bronnen in huis. Dus géén bbq’s, 
gasflessen of bloempotkachels
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Verander de temperatuur van 
de ketel niet. Zet hem ook 
nooit uit!

Bekijk hier filmpjes 
met nog meer tips. 

Elke dag de ramen even open 
is gezond én goedkoper.

Houd de roosters open

Droog de was bij een open 
raam of onder een rooster
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Wilt u advies bij u thuis?  

U kunt ons ook bereiken
via Whatsapp:
	 077 389 3100

Of start een chat 
via onze website:

woonwenz.nl

Bezoekadres
Molenbossen 618
5923 AJ Venlo-Blerick
	 077 389 3131 
	 info@woonwenz.nl 

Openingstijden
ma-do	 08:00 uur - 17:00 uur
vrij 	 08:00 uur - 12:00 uur

Mail energiecoaches@woonwenz.nl. 

Of bel 077-389 3131 

www.venlo.nl/energie 
of www.venlo.nl/geld

Hulp nodig? 




